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40. Zasedání školské rady při ZŠ Gutova konáno 4. 10. 2023 

Přítomni: 

Mgr. Jaroslava Černá, Mgr. Monika Schifflerová, Mgr. Martin Chocenský, RNDr. Renáta 

Krejčí, Mgr. Jarmila Velichová, Adam Štěpánek, Ing. Jiří Budek, Mgr. Václav Vlček, Ing. Petr 

Beneš 

 

 

Program: 

1. Uvítání členů školské rady, nové paní ředitelky.  

2. Představení pana Ing. Petra Beneše zvoleného ve volbách za zástupce rodičů a představení 

zástupců ŘŠ. 

3. Volba zapisovatele rady. 

4. Předložení aktualizovaného ŠVP naší školy. 

5. Připomínkování a schvalování výroční zprávy školy za minulý školní rok 2022–2023. 

6. Schvalování aktualizovaného školního řádu. 

7. Informace paní ředitelky Mgr. Jaroslavy Černé ke školnímu roku. 

8. Vznesení dotazu pí. R. Krejčí k nájemním smlouvám učitelských bytů – platnost smluvního        

    bydlení v době odchodu učitele do důchodu. 

9. Diskuse.  

10. Závěr 

 

Zápis: 

1. Uvítání členů školské rady 

 

2. Představení pana Ing. Petra Beneše zvoleného ve volbách za zástupce rodičů a představení 

zástupců ŘŠ 

Paní předsedkyně uvítala nového zástupce rodičů Ing. Beneše ve školské radě a představila ho 

ostatním členům. 

 

3. Volba zapisovatele rady 

Pan Vlček se přihlásil k roli zapisovatele a byl jednomyslně zvolen. Stav hlasování 6/0/0 

(pro/proti/zdržel se). 

 

4. Předložení aktualizovaného ŠVP naší školy 

Paní ředitelka představila aktualizovaný ŠVP, zejména v oblasti Informatika. 

 

5. Připomínkování a schvalování výroční zprávy školy za minulý školní rok 2022–2023 

Paní ředitelka představila výroční zprávu školy za školní rok 2022-2023, kterou vypracoval 

ještě bývalý pan ředitel Jiří Voneš. 

Pan Vlček vznesl dotaz na projekt Trenéři ve škole a školní akce na Horském hotelu. Paní 

ředitelka odpověděla, že projekt Trenéři ve škole je úspěšný a měl by se v příštím roce rozšířit 

na více ročníků. Horský hotel bude na žádost tělocvikářů nadále využíván jen pro lyžařské 

výcviky. 
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Pan Beneš se dotázal na počty žáků přihlášených na lyžařský výcvik a cenu kurzu. Pan 

Chocenský reagoval, že cena činí 11.200 Kč na týden a počet zájemců ještě není znám, protože 

ještě neskončila doba pro přihlášení. 

Následně se řešily zápisy do prvních tříd, počty zájemců a počty žáků ve třídě. 

Paní předsedkyně dala hlasovat o výroční zprávě, který byla jednomyslně schválena. Stav 

hlasování 6/0/0 (pro/proti/zdržel se). 

 

6. Schvalování aktualizovaného školního řádu 

Paní ředitelka podrobně prošla jednotlivé změny školního řádu. Ten byl následně jednomyslně 

schválen. Stav hlasování 6/0/0 (pro/proti/zdržel se). 

 

7. Informace paní ředitelky Mgr. Jaroslavy Černé ke školnímu roku 

Paní ředitelka informovala členy školské rady o plánech na aktuální školní rok. Zmínila projekt 

Moje stopa, který má u žáků úspěch. Následně zmínila plán na produkci reklamního textilu 

s logem školy, který si žáci, rodiče i učitelé budou moci před Vánocemi objednat. Paní 

Schifflerová otevřela otázku obecního časopisu a požádala zástupce zřizovatele o více prostoru 

pro prezentaci proběhlých školních akcí. Paní ředitelka dále zmínila plán na zřízení venkovní 

učebny, probíhající rekonstrukci luxferové stěny a výhled na rekonstrukci fasády a střechy 

školní budovy. 

 

8. Vznesení dotazu pí. R. Krejčí k nájemním smlouvám učitelských bytů – platnost smluvního        

    bydlení v době odchodu učitele do důchodu 

Paní učitelka Krejči opětovně otevřela otázku obecní bytů pronajatých v zájmu obce učitelům. 

Ti, kteří jsou před odchodem do penze, nemají záruku pokračujícího nájmu. Zástupci 

zřizovatele projevili ochotu to řešit. 

 

9. Diskuse 

Pan Ing. Budek představil škole projekt Presentiáda. Pan Ing. Beneš se dotázal na stav 

hospodaření školy a stav rezervního fondu. Paní ředitelka bude tuto otázku řešit s hospodářkou 

školy. 

  

10. Závěr 

Předsedkyně školské rady paní Renáta Krejčí poděkovala všem přítomným za účast a svolala 

další jednání na 15. 5. 2024 od 17 ve sborovně školy. 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 

 

 

Zapsal: Václav Vlček 

 

Předsedkyně: RNDr. Renáta Krejčí 

 

 


